

30<sup>th</sup> January 2023

The Board of Directors of National Bank of Oman propose cash dividend for year ended on 31 December 2022

مجلس إدارة البنك الوطني العماني يقترح توزيع أرباح نقدية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022م

Subsequent to the announcement of the preliminary unaudited results of National Bank of Oman SAOG on 14 January 2023 for the year ended 31 December 2022, the Board of Directors of the Bank have met today and approved the financial statements of the Bank and have recommend a cash dividend of 7.4 Bz per share.

إلحاقاً لإعلاننا المنشور بتاريخ 14 يناير 2023م، و المتعلق بالنتائج الأولية الغير مدققة للبنك الوطني العماني للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022م، نود الإفادة بأن مجلس إدارة البنك إجتماع اليوم ووافق على البيانات المالية للبنك، كما أوصى بتوزيع أرباح نقدية بواقع 7.4 بيضة لكل سهم.

This is subject to the approval of the CBO and subsequently the Shareholders of the Bank at the Annual General Meeting proposed to be held on 19<sup>th</sup> March 2023.

يخضع إقتراح توزيع الأرباح لموافقة البنك المركزي العماني و موافقة مساهمي البنك في إجتماع الجمعية العمومية المزمع عقدها في 19 مارس 2023م.

The Bank shall publish the complete set of financial statements on or before 31 January 2023. These financial statements are subject to approval by the Central Bank of Oman and by the Shareholders.

سيقوم البنك أيضاً بنشر مجموعة كاملة من البيانات المالية في أو قبل 31 يناير 2023م. كما تجدر الإشارة إلى أن هذه البيانات المالية خاضعة لموافقة البنك المركزي العماني و مساهمي البنك.

Jawaher Saud Al Tamami  
Company Secretary



جواهر سعود التمامي  
أمينة سر مجلس الإدارة